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Abstract (en)
The watch (1) is provided with crystal (4) in middle portion (2) to delimit a watch case (6). The crystal is set with a top surface (8) facing the user and
an opposite bottom surface (10) facing the watch case. An electronic device is arranged on bottom surface of the crystal. A printed circuit board (18)
is located inside the watch case, and remote from electronic device. A flange (26) is located between crystal and printed circuit board. A unit is set
for ensuring the electrical connection between electronic device and printed circuit board.

Abstract (fr)
Montre comprenant une carrure (2) qui délimite avec une glace (4) une boite de montre (6), la glace (4) comprenant une face supérieure (8)
orientée du c6té d'un utilisateur, et une face inférieure (10) orientée du c6té de la bofte de montre (6), un dispositif électronique étant agencé sur la
face inférieure (10) de la glace (4), une carte de circuit imprimé (18) étant disposée dans la boite de montre (6), sous le dispositif électronique et a
distance de celui-ci, la montre étant caractérisée en ce qu'elle comprend un rehaut (26) disposé entre la glace (4) et la carte de circuit imprimé (18)
et qui porte des moyens pour assurer la connexion électrique entre le dispositif électronique et la carte de circuit imprimé (18).
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